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Svetniška vprašanja in predlogi za 18. sejo. 

 

 

 

1. Na 15. redni seji OS Zagorje ob Savi je bil predstavljen popravljen sklep o imenovanju nadzornikov, članov skupščine 

direktorjev in ostalih, na korespondenčnih sejah. Predlagal bi, da se sklep dopolni tudi z naslednjo vsebino: 

 

 da se na korespondenčnih sejah ne odloča več o kakršnih koli investicijah, ki presegajo vrednost 10.000,00 EUR. 
Tovrstna glasovanja se opravijo na rednih ali izrednih sejah OS-ja. 

 
Mislim, da je nesprejemljivo, da se na korespondenčnih sejah odloča o investicijah, ki presegajo vrednost 10.000 ,00 EUR, ker 
svetniki ne moremo dobit kvalitetne obrazložitve o investiciji in ne moremo postaviti vprašanj, ki se nanašajo na investicijo, kar 
pomeni, da se odločamo na pamet, kar pa je za kvalitetno odločitev nesprejmeljivo. 
 

2. Zanima me, kdaj bomo na OS-ju obravnavali celotno investicijo (vrednostno) v Europark. O tem smo že govorili na seji 
OS-ja in je bila želja po predstaviti investicijske vrednosti izražena, vendar do sedaj še nismo prejeli gradiva. Na 20. redni 
dopisni seji, je bila na glasovanje postavljena delna investicija v t.i. “Pumptrack”, vendar bi bilo, preden se glasuje o 
parcilanih investicijah, nujno dobiti vpogled v celotno predračunsko vrednost ureditve Europarka, saj bomo občinski 
svetniki samo tako lahko videli kaj to pomeni vrednostni in pa hkrati dobili tudi približen časovni vpogled v celotno 
investicijo. 

 
3. Vprašanje se nanaša na sestanek, ki se je odvijal v prostorih OŠ Tone Okrogar dne 15.11.2016. Na tem sestanku je bilo 

dogovorjeno, da se boste s starši dogovorili o časovnici izgradnje nove telovadnice. Zanima me ali je bila časovnica sedaj 
že narejena in če lahko na seji OS-ja dobimo vpogled v njo. 
 

4. Zanima ali drži informacija, da bo občina ukinila financiranje telovadbe v vrtcih. To informacijo sem namreč pridobil od 
staršev otrok, ki so vpisani v vrtec. Rad bi poudaril, da je glede na zdravstveno stanje otrok v Zasavju to zelo slaba 
odločitev v kolikor bo sprejeta. Po statistiki o prekomerni telesni teži, ki jo vsako leto naredi NIJZ se še vedno kaže trend 
da je % otrok s prekomerno telesno težo v Zasavju precej visok. Eden izmed ukrepov kako to spremeniti je vsekakor 
obvezna telovadba, ki jo imajo otroci v vrtcih in kot zapisano zgoraj, bi bilo zelo narobe, če se financiranje tega ukine. 
Poleg tega pa je ta OS lansko leto sprejel povišanje cen vrtcev z razlogom, da programi ostanejo nespremenjeni. Dodal bi 
samo še to, da vzgojiteljice nikakor ne morejo prevzeti delo učitelja športne vzgoje saj za tovrstno delo niso dovolj dobro 
usposbljene. 

 
 

 

 

 

 

 

S spoštovanjem, 

 

           Primož Štendler 

 


